

Title (en)

Electrical cable or duct marking device and its dispenser.

Title (de)

Markierungsvorrichtung für elektrische Kabel oder Kanäle und sein Spender.

Title (fr)

Dispositif de repérage de câbles ou conduits électriques et son distributeur.

Publication

**EP 0543702 A1 19930526 (FR)**

Application

**EP 92403035 A 19921110**

Priority

FR 9114178 A 19911118

Abstract (en)

The device for marking electrical cables or ducts (9) is constituted by a flexible strip (1), each end of which includes a member (2,3) for connecting it to the other end when the strip (1) is placed around the cable (9); the strip (1) comprises a central part (4) in the form of a support plate for a marking symbol and two lateral tabs (5,6) equipped at their free end with the connection members (2,3), the plate (4) being connected to each of the lateral tabs (5,6) via a portion of a low partition wall (7,8) perpendicular to the plate and to the tabs, and comprising at least one rib (12,13) projecting from its lower face. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le dispositif de repérage de câbles ou conduits électriques (9) est constitué par une languette (1) souple dont chaque extrémité comporte un organe (2,3) de sa liaison avec l'autre extrémité lorsque la languette (1) est placée autour du câble (9) ; la languette (1) comporte une partie centrale (4) en forme de tablette de support pour un signe de repérage et deux pattes latérales (5,6) équipées à leur extrémité libre des organes de liaison (2,3), la tablette (4) étant reliée à chacune des pattes latérales (5,6) par une portion de cloison (7,8) de faible hauteur perpendiculaire à la tablette et aux pattes, et comportant au moins une nervure (12, 13) en saillie sur sa face inférieure. <IMAGE>

IPC 1-7

**H01B 7/36**

IPC 8 full level

**G09F 3/20** (2006.01); **H01B 7/36** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G09F 3/205** (2013.01); **H01B 7/368** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3908917 A1 19900920 - WEIDMUELLER C A GMBH CO [DE]
- [A] DE 3511290 A1 19861002 - WEIDMUELLER C A GMBH CO [DE]

Cited by

CN104271403A; US9561757B2; WO2013157654A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0543702 A1 19930526**; **EP 0543702 B1 19960131**; DE 69208046 D1 19960314; DE 69208046 T2 19961002; ES 2084310 T3 19960501; FR 2683922 A1 19930521; FR 2683922 B1 19950908

DOCDB simple family (application)

**EP 92403035 A 19921110**; DE 69208046 T 19921110; ES 92403035 T 19921110; FR 9114178 A 19911118